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Voorwoord 

Na 2 corona jaren konden we in 2022 eindelijk weer activiteiten oppakken. De vraag was natuurlijk 
welke activiteiten weer tot bloei zouden komen, waren de vrijwilligers nog bereid om er tijd en 
energie in te steken? Daarbij waren er best veel nieuwe inwoners in Annen die onbekend waren met 
alle mooie activiteiten die Annen jaarlijks organiseert. 

Nu 2022 voorbij is kunnen we concluderen dat we een bruisend dorp zijn gebleven met nog 
voldoende enthousiaste vrijwilligers die mooie evenementen organiseren. Voor de leefbaarheid van 
Annen is dat essentieel.  

Als commissie Dorpsbelangen proberen wij ons in te zetten voor de leefbaarheid van Annen. Dit doen 
we inmiddels 75 jaar. Helaas hebben we dit niet kunnen vieren maar het is natuurlijk wel bijzonder dat 
we ons al zolang inzetten voor het dorp.  

Een van de belangrijkste aspecten van vrijwilligers werk is dat je het voor je plezier doet. In de 
afgelopen twee jaar konden we helaas niet samen zitten en ‘live’ vergaderen. Dat samen met het 
organiseren van activiteiten maakt het juist leuk om in de Commissie Dorpsbelangen te zitten. Ik wil 
hier dan ook zeker mijn waardering uitspreken voor eenieder dat ze zich zijn blijven inzetten voor het 
dorp. 

Het afgelopen jaar hebben we weinig extra zaken opgepakt. Voor het komende jaar willen we wel een 
aantal zaken weer wat intensiever gaan oppakken. Met name de contacten met de gemeente zijn wat 
minder door de vele wisselingen binnen de gemeente. Aangezien het vraagstuk wonen nog steeds op 
onze agenda staat willen we intensiever contact onderhouden met de wethouders. Laten we hopen 
dat ook zij hier meer aandacht aan besteden. We willen namelijk graag onze jongeren behouden maar 
ook de senioren zouden hier moeten kunnen blijven wonen. Niets is vervelender als gedwongen je 
dorp te verlaten waar je je hele leven gewoond hebt. 

Als Commissie doen wij alles vrijwillig en met veel plezier. Als voorzitter ben ik zeer blij met de groep 
commissieleden die actief is binnen de Commissie Dorpsbelangen. Er gaan vele vrije uurtjes op aan de 
activiteiten maar eenieder doet dit met een lach. Allemaal hebben wij 1 doel en dat is de leefbaarheid 
van Annen zo optimaal mogelijk houden en er samen met alle inwoners voor te zorgen dat wij het 
leukste dorp blijven. 

Ype Tol, Voorzitter 
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Hoofdstuk 1 – inleiding 
 

Voor u ligt het 42ste jaarverslag van de Stichting Commissie Dorpsbelangen Annen. In dit verslag wordt 
naast de financiële verslaglegging van het jaar 2022 een beeld geschetst van de activiteiten die door 
de commissie in het jaar 2022 zijn vormgegeven.  

 
Doelstelling: 
 

“De stichting Commissie Dorpsbelangen Annen stelt zich tot doel om de leefbaarheid van het dorp 
Annen te bevorderen. Daarnaast fungeert de Commissie als klankbordgroep naar de gemeente. Zij 
tracht dit doel te bereiken langs wettige weg en wel door het houden van vergaderingen en 
organiseren van evenementen, alsmede door het bevorderen van goede contacten met de 
bewoners onderling, de verschillende verenigingen en organisaties en anderen.” 

 
 
 
 
 
 

 
Annen van boven, 2019 
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Hoofdstuk 2 – bestuur 

2.1 Bestuurslijst 
 

Dagelijks Bestuur  
1. Ype Tol  Voorzitter 
2. Cain de Valk Secretaris  
3. Abel Reitsema Penningmeester 
4. Bea Hofsteenge Vicevoorzitter 

  
5. Roland Kregel 12. Eelke Jan Bouma 
6. Enrico Hanenbergh 13. Hans Brandts Buys 
7. Jarno Drenth 14. Annette Doornduin 
8. Marisca Luning 15. Bert Bentum 
9. Harmen Clement Zeubring 16. 
10. Gerard Schoenmaker 17. 
11. Fenja Woest  
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2.2 Bestuurswisselingen 
In 2022 hebben we afscheid genomen van Tim Greving. Er is 1 openstaande vacatures. Op 1 januari 
2022 bestaat de commissie uit 16 vrijwilligers. 

Annika Luth heeft aangegeven dat zij begin 2023 afscheid zal nemen van CD. Daardoor zal er per 
januari 2023 weer een vacature ontstaan.   

2.3 Subcommissies 
Binnen het gehele bestuur zijn diverse subcommissies werkzaam die voor verschillende activiteiten 
verantwoordelijk zijn en die organiseren. Per december 2022 zien de subcommissies er als volgt uit.  

Vaste commissies Leden 
Sport- en Spelweek Ype Tol (Vz), Marisca Luning, Enrico 

Hanenbergh, Jarno Drenth, Eelke Jan Bouma, 
Bea Hofsteenge en Carin de Valk 

Oud papier Harmen Clement Zeubring en Abel Reitsema 
Beheer/Verhuur materialen Enrico Hanenbergh, Hans Brandts Buys, Roland 

Kregel en Bert Bentum 
PR Annette Doornduin, Enrico Hanenbergh en Bea 

Hofsteenge 
Brinkgebruikersgroep Jarno Drenth, Harmen Clement Zeubring 
Annerfair  Fenja Woest (vz), Roland Kregel, Harmen 

Clement Zeubring, Gerard Schoenmaker, Bert 
Bentum en Carin de Valk 

Lief en Leed Carin de Valk en Gerard Schoenmaker 
Anneroel van het jaar en fotograaf van het jaar Hans Brandts Buys, Eelke Jan Bouma en Annika 

Luth 
 

 Fenja Woest is vanuit de CD aangesloten bij de werkgroep Naoberhulp. Een groep gericht op 
(veelal oudere) mensen zonder een netwerk in Annen.  

 Eelke Jan Bouma onderhoudt samen me Abel namens de CD de contacten met Hartveilig 
Annen. 

 Hans Brandts Buys is betrokken bij het beweegplein namens de CD.  
 Gerrit Bazuin is dan wel geen actief lid meer van Commissie Dorpsbelangen, hij verricht nog 

steeds diverse handelingen voor de commissie, zoals het omwisselen van de informatieborden 
in de uilen bij binnenkomst in het dorp Annen.  
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Hoofdstuk 3 – algemeen verslag 

3.1 Bijeenkomsten 
De Commissie Dorpsbelangen heeft in 2022 10 keer vergaderd. De vergaderingen vonden telkens 
plaats op de 2de woensdag van elke maand. Dit jaar konden we vanaf februari net als voor Corona 
weer vergaderen in ons Dorpshuis. 

Helaas hebben we het jaarlijks terugkerende “Nieuw- in-het-jaarfeest” uitgesteld naar 2023. Wel 
hebben we in november een afscheidsavond georganiseerd voor de CD leden die zijn vertrokken.  

3.2 Besproken onderwerpen  
Buiten de zaken die in de verschillende subcommissies zijn besproken (hoofdstuk 4), kwamen tijdens 
de vergaderingen dit jaar onder meer de volgende onderwerpen aan de orde: 

Januari 

 Ook dit jaar zal de jaarvergadering niet fysiek zijn. Het Jaarverslag wordt geplaats op de site 
van Commissie Dorpsbelangen Annen 

 De subcommissie Sport en Spel heeft weer vergaderd maar wacht de persconferentie af of we 
weer gezamenlijk met de ploegleiders kunnen gaan vergaderen.  
We hopen dit jaar toch 50 jaar S&S te kunnen organiseren 

 Er is een vacature ontstaan door het vertrek van Tim Greving 
 Commissie Dorpsbelangen gaat werken met Dropbox 
 Mail ontvangen van Wandelnetwerk Aa & Hunze met wandelroutes in Annen 

Februari 

 Sport en spel 50 jaar – De eerste vergadering met de ploegleiders is geweest. Afhankelijk van 
de Horeca zullen de onderdelen zoveel mogelijk op de Brink plaats vinden.  

 Diverse borden van het “Leukste Dorp” bij invalswegen Annen zijn door vandalen verwijderd 
en meegenomen 

 Patricia Dijkema stopt met haar functie bij de sporthal en het zwembad. Harold blijft 
beheerder van de sporthal 

Maart 

 75 jaar CD: Voorstel om het dit jaar niet door te laten gaan. Mede ook vanwege 50 jaar sport 
en Spel en de vele andere geplande activiteiten in het dorp  

 Beweegplein onderhoud is voor alle betrokken partijen. Zoals school en opvang. 
Overlegorgaan van het beweegplein komt niet goed op gang. Ype overlegt met Abel t.a.v. de 
afspraken en bekostigen onderhoud. 

 Toch Annen Doet weer opstarten? Of gaan we definitief alleen een eigen “CD” 
onderhoudsdag organiseren? We kiezen voor het laatste 
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April 

 S&S voorbereidingen zijn zo goed als afgerond. Vergunningen zijn rond.
 Anneroel van het jaar – 11 nominaties voor 9 personen. De subcommissie gaat in beraad

samen met de juryleden
 De opbrengst van het oud papier is vergelijkbaar met dat van vorig jaar. Nog geen 2e container

geplaatst door v/d Hende. De trap bij de papiercontainer is aan vervanging toe.
 De PR is van mening dat er een uniforme huisstijl moet komen voor de CD. Er worden nogal

wat verschillende uilen gebruikt.
 Vervanger Patricia bij het zwembad is Wim Vos zowel voor Annen als voor Gieten

Mei 

 Speeltuinen Annen– CD heeft een mail ontvangen over de toestellen in de speeltuinen. De
vraag is of het huidige bestuur doorgaat.

 De opening van de Sport & Spelweek is dit jaar op zondag op de Brink. Er is een stormbaan en
de kinderen mogen hun fietsen versieren. We hebben besloten dat de bulletins dit jaar nog
worden geprint vanuit de CD. Vanaf volgend jaar mogen de ploegen dit zelf gaan regelen.
Anneroel van het jaar is bekend gemaakt tijdens de opening

 De Brink is weer volop in gebruik. In september zijn de grasbaanraces.
 De oude trap bij de papiercontainer(s) was zeer onveilig. Er staat inmiddels een nieuwe.
 De CD heeft een bedrag ontvangen van de Drentse Glasvezel. Dit bedrag dient besteed te

worden aan het dorp. We gaan hierover nadenken en komen hierop terug.

Juni 

 Woonvisie – Online raadvergadering bijgewoond door Ype. Er blijkt een nieuwe visie te zijn
welke wij nog niet hebben ontvangen.

 Deadline fotograaf van het jaar is 15 september
 Speeltuinen Annen – Abel heeft gesprek gehad met het oude bestuur. Het is een slapende

vereniging. Vanuit de blauwe buurt is er iemand die zitting wil nemen in de stichting.
 Fotoborden die gebruikt zijn tijdens Sport & Spel worden geschonken aan de historische

vereniging.
 Mededelingenblad wordt in augustus niet uitgebracht i.v.m. vakantieperiode

September 

 Speeltuinen – De huidige groep heeft inmiddels geld gegenereerd. Er is publicatie voor de
nieuwsbrief geweest en ze doen mee aan de RABO Clubsupport. Zij zijn ook het goede doel
van de verloting tijdens het Film & Food festival

 In Annen komt nieuwe straatverlichting. Inwoners kunnen kiezen uit 3 verschillende lantaarns.
 Ivo Berghuis is nieuwe wethouder leefbaarheid in dorpen. Afgesproken om hem uit te nodigen

voor de volgende vergadering, om kennis te maken.
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 Uitnodiging zomerse nieuwjaarsreceptie gemeente Aa & Hunze ontvangen voor 16 september 
2022. 

 Film en Foodfestival start om 11:00 uur op de Brink 
 Oud Papier – vanuit de gemeente verandert er eigenlijk niets. De garantieprijs blijft hetzelfde. 

Er wordt regelmatig ander afval in de papiercontainer gegooid (laminaat, veel zwerfafval). Hier 
hebben we veel werk van. We zullen nogmaals foto’s in het mededelingenblad en op facebook 
plaatsen om de bewoners hierop attent te maken. 

 Huisstijl – Het idee is om de verschillende beeldmerken die we gebruiken meer gelijk te 
trekken. We gebruiken nu een getekende uil, stalen uil en de uil van de vlag van Annen.  

 CD gebruikt meerde sociale media. Zo maken we ook gebruik van Instagram. 
 Het dagelijks bestuur zal eind november een afscheidsfeest organiseren voor vertrokken CD 

leden. Ook willen we het nieuw in ’t jaarfeest weer oppakken. 
 Donatie ontvangen bedrag Drentse Glasvezel. Mogelijk uitvragen in het dorp waar behoefte 

aan is.  
 Fotograaf van het jaar – 7 personen hebben 1 of meerdere foto’s ingestuurd. Hiervan is er 1 

basisschool leering. Extra oproep basisschool volgt.  
 We vragen ons af of er te veel georganiseerd wordt door de CD? Er gebeurt veel in Annen, 

niet alleen door de CD. In november gaat de CD een heisessie houden waar we dit soort 
vragen zullen behandelen. 

 Voor corona hadden we contact met ondernemersvereniging Anno. Goed om elkaar weer 
eens goed te spreken. Zal weer worden opgepakt door het dagelijks bestuur.  

 Annika gaat het secretariaat weer zelf oppakken 
 
Oktober 

 Annika geeft aan per 1 januari 2023 te stoppen bij de CD i.v.m. persoonlijke zaken. Er ontstaat 
wederom een vacature. Secretariaat wordt overgenomen door Carin. 

 Heisessie november – Er zijn een aantal zaken waar we over na gaan denken en gaan 
bespreken tijdens de heisessie.  

 Er is geen gesprek geweest met Harm Prins om te praten over bebouwing aan de Annerstreek. 
Dit is door de gemeente afgewezen. Het lijkt ons wel nuttig om weer met de gemeente 
hierover te spreken.  

 De foto’s voor de verkiezing van de Fotograaf van het jaar hangen in zaal 4 van het Dorpshuis. 
Bekendmaking winnaars op 30 oktober in de grote zaal van het Dorpshuis. 

 Donatie glasvezel DCG/ MIVA - Antje Kamping en Marinette hebben een mail gestuurd over de 
realisatie van een invalidentoilet.  

 Voor bij evenementen en eventueel voor mensen die een feest geven die het dan kan  
 huren en/of lenen. Het idee van Antje en Marinette is om het door mensen in Annen te  
 laten bouwen.  
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November 

 De CD heeft een gezin aangemeld bij Impuls voor het ontvangen van een kerstpakket.
 Afspraak maken met de brinkgebruikers om weer een aantal zaken te bespreken. Het gaat

hier dan o.a. om de kosten voor het gebruik van de Brink.

December 

 Mail ontvangen over een mogelijk speelveldje voor honden in Annen. Wij zijn van mening dat
deze er al is. Er is nl. een loosloopgebied in het bos. Geantwoord dat er altijd een oproep via
het mededelingenblad gedaan kan worden of hier meer animo voor is. Verder moet dit dan
door de gemeente worden opgepakt.

 Film en Foodfestival evaluatie: De film voor de kids was een succes en er was wel sfeer op de
Brink. Wij hebben het idee dat de film voor de volwassenen geen succes was. Er was dan ook
een lage opkomst in de avond. Mogelijk voor de avond iets ander organiseren, muziek of een
activiteit. We willen dit concept zeker een kans geven om te groeien.

 Jaarverslag – ER zal een fysieke jaarvergadering worden gehouden in maart. We willen hier
graag een thema aanhangen. De CD gaat hierover nadenken.

 Annette gaat een enquête uitzetten voor middelen informatievoorziening.
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Hoofdstuk 4 – verslag subcommissies 

4.1 Sport en spelweek 
De doelstelling van de sport- en spelweek is om de saamhorigheid en de persoonlijke contacten tussen 
de bestaande en nieuwe inwoners van Annen te bevorderen. De sport - 
en spelweek was dit jaar in de laatste week van mei (22 mei t/m 28 mei 
2023). Het is een week die niet alleen door de Commissie 
Dorpsbelangen georganiseerd wordt. Zonder de ploegleiders, 
ondernemers en vele andere vrijwilligers zou deze week nooit voor de 50ste keer georganiseerd 
kunnen worden. 

50 jaar geleden is het idee mede ontstaan om de verenigingen in het dorp wat nieuw leven in te 
blazen. Tijdens de organisatie van activiteiten kon men kennisnemen van de vereniging die het 
organiseerde.  

Na twee jaar was het voor ons de vraag of eenieder nog even enthousiast zou zijn als de voorgaande 
edities. Genoeg nieuwe inwoners hadden nog nooit van deze week gehoord en vrijwilligers hadden 
wellicht nieuwe hobby’s ontdekt.  

Om de week goed te starten en voldoende aandacht te generen hebben we de opening op zondag 
gedaan. De opkomst was fantastisch! Deze start hadden we gehoopt en nog mooier was dat het de 
hele week zo is gebleven. Trots mogen we dan ook met z’n allen zijn op deze mooie week waar sport, 
spel, strijd en verbroedering centraal staat. 

De samenstelling van de ploegen met hun ploegleiders en assistenten bestond het afgelopen jaar uit 
de onderstaande mensen:  

 Oranje : Saskia Boeijink, Marko Kirchoff en Arjan de Jonge  
 Blauw  : Yvonne Nieborg, Meerten Dekker, Dolf Nijborg en Heleen Klinkers als tijdelijke  

  vervanging van Meerten Dekker 
 Groen  : Peter Westerhoff, Marloes ploeg en Wendy Pekelder  
 Geel  : Geesje ten Berge, Mara Blom en Marting Eefting  
 Roze  : Roelof Raven, Lars Fidder en Melanie Drenth 
 Rood  : Peter Boonstra, Johan Seubring en Emilie Dijkema  
 Pers  : Marjolijn van Gelder, Lisa Bijker, Sabrina Devigus en Quinty Postema 

 

De 50ste editie van de sport- en spelweek was iets anders dan voorgaande jaren. De opening op de 
Brink op zondag werd omlijst door diverse leuke activiteiten en tevens waren er veel oud ploegleiders 
aanwezig. Kinderen konden hun fiets versieren, er was een stormbaan van 75 meter en ’s middags 
werd de formule 1 wedstrijd uitgezonden op de Brink. Een grote opkomst en dus een prachtige start 
van de sport- en spelweek. Zelfs het weer was geweldig! 
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Het rode draad spel was ook dit jaar onderdeel van het programma. Het eerste spel waren twee 
puzzels die gemengd waren. Zonder voorbeelden mochten de buurten die gaan maken. Een groot 
succes want in alle wijken waren groepen mensen samen de puzzels aan het maken. Het tweede rode 
draad spel was het maken van spandoeken. Dit was een sfeeractie en hier konden geen punten 
verdiend worden. Wel mooi om tijdens de zeskamp de verschillende aanmoedigingen te zien voor de 
zeskampploegen. 

De playbackshow op woensdag was als vanouds weer een succes. Een volle sporthal en prachtige acts 
waar vele bewoners vol passie optraden. Het is altijd leuk dat er mensen op het podium staan die 
normaal gesproken het hards roepen dat ze nooit aan een playback mee zullen doen. Maar voor de 
buurt zwichten ze dan toch. Dit geldt ook zeker voor de ploegleiders. Er waren zelfs geluiden dat een 
ploegleider wilde stoppen omdat hij absoluut niet wil playbacken. Maar ja…. winnen maakt veel goed. 

Donderdag was traditiegetrouw de dorpsomloop. Wat veel mensen niet weten is 
dat de buurten speciale bouwploegen hebben voor het bedenken en bouwen van 
de spellen. Dit start vaak al vroeg in het jaar en betekend veel vergaderen en 
klussen. Het schijnt dat dit vaak ook komt door te gezellige avonden. Voor de 
werkelijke uitvoering worden de spellen eerst besproken met de sport en spel 
commissie. Daarbij wordt met name aandacht besteed aan de veiligheid. 
Aangezien er vaak zeer creatieve spellen zijn bedacht en er best veel tijd en 
energie ingestoken wordt hebben we dit jaar besloten een extra element aan de 
dorpsomloop toe te voegen. De ploegen konden aangeven welk spel zij het 
mooiste vonden. Deze buurt kreeg een eervolle vermelding en een prijs.  

De afsluiting van de week is de zeskamp op de Brink. Hier strijden de ploegen om de laatste punten. 
De zeskamp was ook dit jaar weer beslissend. Tot aan het laatste spel was het spannend. 
Toeschouwers waren druk aan het mee rekenen en de aanmoedigingen werden steeds luider. 
Uiteindelijk had de winnaar van de sport en spelweek een half punt meer dan de tweede plaats. Ploeg 
Rood was de gelukkige. 

Als ik naar de 50ste sport- en spelweek terugkijk dan waren er alleen winnaars. De vrijwilligers die het 
mogelijk maken, de verenigingen die het mede organiseren en de deelnemers. De opkomst was 
fantastisch en de sfeer nog beter. Ondanks de spanning die er vooraf was of de sport- en spelweek 
weer een succes zou worden na corona kunnen we concluderen dat deze week nog altijd een 
fantastisch evenement is. 

De sport- en spelcommissie bestond dit jaar uit: Marisca, Enrico, Jarno, Eelke Jan, Carin, stagiaire Bea 
en Ype.  
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Het bulletin werd evenals voorgaande jaren weer gedrukt door Jan Greving en verspreid door diverse 
wijkbewoners.  

De felbegeerde bekers zijn door de volgende ploegen gewonnen: 

Handbalbeker …………………………………………………………………Ploeg Blauw 
Mini-zeskamp trofee ……………………………………………………. Ploeg Blauw 
Dorpsomloop trofee ………………………………………………………Ploeg Rood 
Anno beker (voetbal) ………………………………………………………Ploeg Rood 
Zeskamp trofee ………………………………………………………………Ploeg Oranje 
Rode Lantaarn …………………………………………………………………Ploeg Geel 
Burgemeester Lambersbeker (winnaar van de week) ……Ploeg Rood 

De eindstand van de 50e sport- en spelweek Annen was als volgt: 

Plek Ploeg 
1 Rood 
2 Blauw 
3 Oranje 
4 Roze 
5 Groen 

6 (rode lantaarn) Geel 

De 51e editie van de ANNER sport- en spelweek staat gepland in de week van 14 mei t/m 20 mei 2023. 

4.2 Hartveilig Annen 
De werkgroep Hart Veilig Annen is gestart in 2012 na een oproep van de CD in de S&S week. 

Er zijn momenteel 8 AED’s 24 uur per dag beschikbaar voor de burgerhulpverleners in Annen. 
Burgerhulpverleners mogen deze AED gebruiken als er een oproep is. Op dit moment hebben we rond 
de 71 burgerhulpverleners in Annen die zich willen inzetten om een buurtgenoot te helpen bij een 
hartstilstand. De AED’s worden elke maand gecontroleerd en schoongemaakt. Ook wordt er goed 
gekeken naar de houdbaarheid van de pads en worden batterijen en accu’s op tijd vervangen. 

Zonder burgerhulpverleners kunnen we ons dorp niet op 6 minuten houden, dus geef je op voor de 
training en help ons, Annen hartveilig te houden! 
De CD vergoedt de vergaderkosten en kosten voor opleiden van burgerhulpverleners.   
Namens de CD onderhouden Eelke Jan Bouma en Abel Reitsema het contact met hartveilig Annen. 

Is jouw diploma nog geldig? 
Of wil je je reanimatiediploma halen? 

Het is weer mogelijk om je in te schrijven voor een reanimatie training. 

Op de volgende data zijn er weer trainingen: 
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6 maart, 7 maart, 13 en 14 maart. De trainingen vinden plaats van 19:30 uur tot 22:00 uur bij de 
Grutter in Annen. 
Opgeven kan via de toegestuurde “datumprikker” of via de mail burgerhulpverlening@live.nl  
 
 

 

 

4.3 Film en Food Festival 
10 september was het dan eindelijk zo ver! Na tijden van plannen maken en toch geen activiteiten 
vanwege de coronamaatregelen werd vanuit de Annerfaircommissie (voorheen Kerstfair) het eerste 
Film & Food festival in Annen georganiseerd. 
Onze mooie brink werd omgetoverd tot een festivalterrein waar je een lekker hapje of drankje kon 
nuttigen op het foodcourt, bij kon kletsen met dorpsgenoten en kon genieten van een leuke film.   
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In de middag werd de jeugdfilm Turning Red gedraaid en in de avond de meeste recente James Bond 
film. Beide via Silent Disco, dus was er voldoende gelegenheid voor anderen om gezellig bij te praten.    

Ook was daar weer de vertrouwde CD verloting. Dit jaar hebben we voor de speeltuinen in Annen 
€400,- opgehaald! 

 

Al met al een succesvolle eerste editie met 
veel positieve reacties. Met een aantal aanpassingen gaan we dan ook door en organiseert de 
Faircommissie weer een Food & Fair Festival op zaterdag 16 september 2023.  

4.4 Beheer en verhuur 
De beheer- en verhuurcommissie heeft de taak onze materialen (geluidsinstallatie, dranghekken, 
aanhangwagens, kuipsteekspel, MSU (mobiele sanitaire unit), diverse spellen en materialen, tafels en 
stoelen, marktkramen) te beheren en te verhuren. De geluidsinstallatie wordt niet verhuurd, maar wel 
uitgeleend aan (muziek-, sport-, etc.) verenigingen en evenementen binnen Annen.  

De materialen zijn voor een groot deel opgeslagen in “De Beuk” aan de Spijkerboorsdijk en deels in 
een container naast de schuur van de werktuigenvereniging bij De Haven. De geluidsinstallatie is van 
Stadman overgeheveld naar de woning van een CD-lid. De dranghekken staan bij bestratingsgroep.nl 
in Spijkerboor. 

Verhuur 
De toiletwagen is in 2022 15x verhuurd binnen Annen en 6x daarbuiten. 
De geluidsinstallatie is 3x verhuurd en de dranghekken 4x. 
Van het kuipsteekspel en gebruik Koepel is 1x gebruik gemaakt. 
Verder is er gebruik gemaakt van de tafels, stoelen en kraampjes uit de container. 
Diverse malen zijn er verschillende spelmaterialen uit de Beuk uitgeleend zowel binnen als buiten 
Annen.  
 
Beheer 
De vloer van de toiletwagen is dit jaar gerepareerd. 
De vier activiteitenborden bij de entree van het dorp zijn door Gerrit steeds verwisseld. Dank 
daarvoor.  
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4.5 Oud Papier 
Het oud papier werd in 2022 in 8 ronden opgehaald met 4 vrachtwagens per keer en verder is er 
wederom veelvuldig gebruik gemaakt van de container bij de brandweerkazerne. We zijn dit jaar 
waarschijnlijk door minder thuiswerken geëindigd op bijna 290 ton. Dit is voor Annen zeker geen slecht 
resultaat gezien de voorgaande jaren en het blijft dus alleszins de moeite waard om het papier te blijven 
inzamelen.  
De prijs is in het 1e deel van 2022 mooi (ruim) boven de garantieprijs van 3,18 cent per kilo gebleven. 
Vanaf september kelderde de prijs ruim onder de garantieprijs. Bij een prijs beneden de 3,18 cent vult 
de gemeente deze aan tot 3,18 cent.  
Deze opbrengsten van het oud papier geeft de commissie meer mogelijkheden om aan haar activiteiten 
iets extra’s toe te voegen of om een nieuwe activiteit te starten, getrouw aan onze doelstelling om de 
leefbaarheid van het dorp Annen te versterken. 
Alle vrijwilligers van de S&S-ploegen en leden van Dorpsbelangen worden dan ook hartelijk bedankt 
voor hun werkzaamheden tijdens de papierinzamelingen. Voor 2023 staan er weer 8 ophaalrondes 
gepland. 
De data voor 2023 zijn al via het Oeleneis en de afvalwijzerapp van de gemeente verspreid en we hopen 
in 2023 weer veel oud papier te ontvangen, maar daar hebben we natuurlijk wel de medewerking van 
het dorp bij nodig. 

4.6 Aa en Hunze gemeentezaken (beweegplein) 
Het lopend onderhoud wordt voor een groot deel gedaan door de vrijwilligers van Ons Dorpshuis. 
Ondergetekende voert jaarlijks inspectie uit en nog enige malen een controle. 

De toestellen zijn in een goede staat en behoeven weinig onderhoud behalve het vastzetten of 
vervangen van losgeraakte bouten. Enige onderdelen bleken ineens verdwenen of stuk. Twee witte 
banen in het kunstgras bleken losgeraakt en zijn gerepareerd door Speeltoestellen ’t Faan uit Leek. Bij 
de hoge glijbaan was ineens een stuk hekwerk verdwenen. En van de beenzwaaier was intern de  

uitslag begrenzer gebroken. Aan het eind van het jaar bleken de lagers in de ophanging van de 
nestschommel stuk en is het nest tijdelijk gedemonteerd. 

OUD PAPIER 2017 2018 2019 2020 2021 2022
Opbrengst Opbrengst Opbrengst Opbrengst Opbrengst Opbrengst

MAAND aantal kg aantal kg aantal kg aantal kg aantal kg aantal kg

januari 32.780 32.380 8.240 13.560 15.910 29.920
februari 3.340 24.190 30.630 29.220 17.140 30.230
maart 27.500 8.690 10.850 18.950 40.790 12.040
april 33.110 28.800 33.140 23.750 16.430 27.810
mei 6.880 32.890 31.410 29.070 31.490 26.620
juni 29.800 9.020 10.210 34.390 29.480 19.210
juli 31.330 27.930 29.350 16.410 19.310 27.100
augustus 10.270 8.990 26.660 25.710 29.400 26.760
september 23.320 22.780 11.050 26.400 15.760 14.050
oktober 34.180 32.650 30.230 16.510 30.000 30.060
november 8.410 20.240 25.160 32.170 31.410 21.480
december 27.600 32.110 29.040 32.640 22.440 22.750

totaal 268.520 280.670 275.970 298.780 299.560 288.030



Stichting Commissie Dorpsbelangen 
17 

De deelnemende verenigingen hebben in juni en november vergaderd waarmee het onderhouden van 
het terrein in de rails gekomen is. Tijdens een doe-dag in oktober hebben de meeste deelnemende 
verenigingen toestellen en terrein schoongemaakt en de houtsnippers losgemaakt om meer lucht in 
het materiaal te krijgen. 

Namens de werkgroep, 
Klaas Behling 
Wim Boschma 
Hans Brandts Buys 

4.7 Brinkgebruikersgroep 
De Commissie Dorpsbelangen probeert het gebruik en het onderhoud van de brink te stroomlijnen. Dit 
doen we natuurlijk in overleg met de gemeente. Jaarlijks komen er diverse aanvragen bij de CD binnen 
met de vraag of de brink/muziekkoepel gebruikt mag worden voor evenementen of andere doeleinden. 
We proberen en natuurlijk voor te zorgen dat de brink niet dubbel geboekt wordt.  Voor het gebruik van 
de brink vraagt de CD dan een kleine vergoeding, dit doen we voor alle evenementen, denk hierbij aan 
de brinkmarkten, vocaal festival en MC Annen. Dit geld wordt door MC Annen beheerd en gebruikt om 
de brink te onderhouden. 

4.8 Communicatie en PR 
De commissie Communicatie en PR heeft als doel om de inwoners van het dorp Annen te informeren 
over activiteiten die plaatsvinden in Annen. Daarnaast is de commissie aanspreekpunt voor 
dorpsbewoners, verenigingen, stichtingen en ondernemers.  

Het verzorgen van publiciteit rondom de jaarlijks terugkerende activiteiten van Commissie 
Dorpsbelangen behoort tot de vaste taken van de commissie. Via het Mededelingenblad, Oeleneis, 
Facebook, Instagram, het Sport en Spel programmaboekje en de huis-aan-huisbladen houden we 
iedereen op de hoogte van de vele activiteiten die plaatsvinden in Annen. Via de website www.annen-
info.nl is onder andere informatie te vinden over het dorp, verenigingen, evenementen en de 
activiteitenkalender. Ook de bedrijven die de CD ondersteunen zijn hier te vinden. 

Cijfers 
In 2022 heeft de commissie 11 keer het Mededelingenblad uitgegeven. In verband met de 
zomervakantie hebben we augustus overgeslagen. In mei en december 2022 is het Oeleneis 
verschenen. Daarnaast zijn we in februari 2022 gestart met een Instagram-account. Inmiddels hebben 

we 321 volgers op ons account. Op Facebook plaatsen we minstens één keer per week een bericht 
vanuit de Commissie Dorpsbelangen. Via Facebook hebben we op dit moment 1.600 volgers.  

Onderzoek naar informatievoorziening 

In december 2022 zijn we gestart met een onderzoek naar de informatievoorziening vanuit de 
Commissie Dorpsbelangen. Het doel hiervan is om te achterhalen hoe de Anneroelen de verschillende 
middelen die wij als commissie inzetten ervaren en of ze nog iets missen. De uitkomsten worden begin 
2023 verwacht.  
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Samenstelling 
In 2022 bestond de commissie Communicatie en PR uit de volgende leden: Bea Hofsteenge, Enrico 
Hanenbergh en Annette Doorduin.  

4.9 Noaberhulp 
Het team van de noaberhulp werkt inmiddels los van de CD. We zijn nog betrokken vanwege het 
financiële beheer van de stichting en ondersteuning bij evt. communicatie. 

Fijn dat dit ook kan in Annen en veel dorpsgenoten klaar staan om een ander te helpen! 

4.10 Fotograaf van het jaar 
In januari 2022 zijn we gestart met de fotograaf van het jaar verkiezing. Dit jaar was de opzet anders 
dan vorig jaar. Amateurs en kinderen werden gevraagd maximaal vijf foto’s op te sturen naar de 
commissie. De sluitingsdatum was 15 september.  

Van 9 tot en met 29 oktober waren er 60 foto’s van 18 fotografen in ons dorpshuis te bezichtigen. In 
de eerste twee weken van de expositie kon er ook door het publiek worden gestemd.  

Er werden een viertal prijzen uitgereikt. Er was een aparte prijs voor kinderfotograaf van het jaar, er 
was een aparte publieksprijs vanuit de kinderen, bestaande uit alle kinderen van de Eshoek. Ook was 
er net als vorig jaar een algemene publieksprijs en werd er door een driemans jury de fotograaf van 
het jaar gekozen. 

De prijsuitreiking was op 30 oktober. De beide publieksprijzen gingen naar Bram van Bastelaar, de 
vakjuryprijs voor kinderfotograaf van het jaar ging naar Janne Bouma en Henk Tjeerdsma was de 
fotograaf van het jaar onder de volwassenen.  

De prijswinnaars: vlnr: Bram van Bastelaar, Janne Bouma, Henk Tjeerdsma 
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4.11 Anneroel van het jaar 
Na de aftrap in 2021 organiseerde Commissie Dorpsbelangen Annen ook dit jaar de verkiezing 
‘Anneroel van het jaar’.  

Het doel van deze verkiezing is om extra aandacht besteden aan mensen 
die iets bijzonders doen voor ons dorp. 

Iedereen kon vanaf januari één persoon nomineren met een uitgebreide 
beschrijving waarom deze persoon in het zonnetje gezet moet worden. 
De sluitingsdatum was 16 april. Er zijn 10 verschillende personen 
genomineerd. De genomineerden zijn door 12 verschillende personen 
aangedragen. Uit deze 10 personen is Betsy Wijnholds gekozen tot 
Anneroel van het jaar 2021. Tijdens de opening van de sport en 
speelweek is zij (voor haar een grote verrassing) uitgebreid in het 
zonnetje gezet. Betsy is gekozen tot Anneroel van het jaar, door haar 
inzet in het dorp voor onder andere ons dorpshuis, de 
handbalvereniging en de toneelvereniging.  
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